
Bestyrelsesmøde i JGI Kampsport

Hermed indkaldes til bestyrelsesmøde på Huang Cheng (Kinereseren) i Ølstykke,

onsdag d. 23. november 2022, fra kl. 17.30 til 18.30, med spisning bagefter

Dagsorden:

1. Godkendelse af indkaldelse

2. Formanden har ordet

3. Kasseren har ordet

4. Budget til aktivitetsudvalget

5. Udstyr til trænere

6. Status på opgaver fra sidste møde

7. Evt

Aktivitetsudvalget og andre trænere er også inviteret til at deltage i spisning efter vores møde.

I henhold til pkt. 5, så vedhæfter jeg listen over opgaver fra sidst, på næste side.

Med venlig hilsen

Michael Munch Madsen



Actionliste:

1. Claus, Frank og Martin kigger på redesign af vores website. Der skal laves et dokument med input til

indhold. Klart inden jul

2. Claus køber en robotstøvsuger

3. Næste møde skal der være et punkt om budget til aktivitetsudvalget, Søren

4. Vi skal også have et punkt om at folk der hjælper klubben kan træne med, uden at betale. Hvordan

skal det arrangeres?

5. Michael koordinerer indkøb af børneudstyr med Morten, træner på børnehold

6. Claus sørger for grafisk forslag til nyt banner

7.



1. Godkendt

2. Meget feedback fra match cup. Meste er positivt. Ros til dem der har været med at sætte stævnet op.

Der kommer mange til vores træninger. Alle hold kører godt. Kamphold kan godt bruge nogle flere

medlemmer, så vi prøver at lokke folk til. Peter foreslår et ”åbent hus”, så vi får en slags ”intro” for

medlemmer. Michael siger at vi trænere (Peter, Michael, Søren og Frank) fra tid til anden skal skiftes til

at tage kampholdet. Årsagen er for at vænne folk til at der kan være andre trænere med, i forbindelse

med kamphold og kampe. Der var ikke ret mange fra aktivitetsudvalget der kom for at hjælpe med

oprydningen efter julefrokosten, der var faktisk kun Michael og Mia. Det skal være bedre fremover og vi

forventer at aktivitetsudvalget får styr på den del. Tøj og shorts tager for lang tid at få leveret. Claus

siger at der også går ekstra tid med tryk, så leveringstiden er 1-2 uger. Shortsene er på vej og vi bør

kunne nå det, så de kan bruges som adventsgaver til børn. I forhold til X-Jump, så er det ligemeget om

betalingen er 40 eller 60 kr. Peter spørger ind til hvad vi lavede på Comwell med JGI? Søren forklarer at

det handlede om hvordan JGI bliver kendt i lokalsamfundet i fremtiden.

3. Claus siger at vi fik 3500 ind fra stævnet. Vi mangler at søge om penge fra DKF, hvilket giver 6000 i alt.

Lægen koster 2.000 kr, så vi tjener i alt 7500 kr. I forhold til udlæg, så husk at skrive ”Udlæg for XXXX,

venligst overfør til kontonr. XXXX”. Vedlæg billede af (hele) kvitteringen. Hvis det skal være en

straksoverførsel, så skriv det ellers bliver det en ”normal” overførsel. Begivenheder, Conventus etc –

Claus kunne godt tænke sig der bliver lavet en tilmelding inden det bliver annonceret på facebook, så

det ikke bliver til en haste opgave for det kan være svært at finde tiden når man ikke er forberedt.

4. Nicolai siger at aktivitetsudvalget gerne vil have et fast beløb de kan råde over, uden at skulle spørge

bestyrelsen først. Claus siger at vi generelt har forhåndsgodkendt pengene til de forskellige

arrangementer, så derfor er der ikke er noget der forhindrer at aktivitetsudvalget får et fast beløb at

disponere over. Claus siger dog at det kræver at der også ligger et budget for arrangementet i store

træk. Michael siger at vi også skal huske at bruge vores sponsorer til arrangementer. Ligeledes et

overslag per aktivitet (Julefrokost – f.eks. 8000, Fastelavn - 2000, Sommerfest – 5000 etc). Vi beslutter at

tildele 20.000 til aktivitetsudvalget, for alle arrangementer i 2023.

5. Frank siger at fordi vi bruger så mange timer i klubben og sparrer med vores medlemmer, så ønske hanr

at vi kan få udskiftet vores udstyr, når det trænger. Michael vil gerne støtte op om det og foreslår at

klubben giver handsker, skinner, fødder og tandbeskyttere til trænere. Peter spørger om det ikke

primært er tøjet vi skal have? Martin siger at det er vel ikke så tit at der skal skiftes udstyr, så kan vi ikke

bare skifte når der er behov og sende regningen? Vi vedtager at trænere kan købe udstyr (handsker,

skinneben, fødder, hjelm og gi) efter aftale og behov. Aftal med Michael inden køb.

6. Opgaver

a. Er i gang. Har noget klar inden jul

b. Er købt

d. Er klaret

e. Er ikke klaret

f. Er i gang

g. Er i gang. Kommer noget om 14 dage.



7. Evt.

a. Peter siger at han sammen med Lovisa ledte efter en slynge i søndags. Der er noget

udstyr som er gammelt og om vi ikke kan smide det ud? Michael siger at det er hans og

han skal nok kigge det igennem.

b. Frank siger at han har en ide om at lave et arrangement med Carpoeira. Luans mor

kender en som gerne vil. Det koster 1.000 kr og kan laves en lørdag formiddag. Michael

siger at vi kan finde en dag, så vi kan komme videre med ideen. Frank kører videre med

ideen.

c. Peter vil gerne holde åbne sparringer igen.


